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írásbeli kérdés

„Lesz-e végre Inter Pici járat Mohács és Pécs között?" címmel a Házszabály 91 . §-a
alapján kérdést kívánok benyújtani Csillag István gazdasági és közlekedési miniszterhez . A
kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztel Miniszter Úr!

Mohács árosából Budapest irányába tömegközlekedéssel gyakorlatilag egyetlen lehetőség
nyílik : a Volán távolsági járata. A város lakóinak, különösen a felsőfokú oktatásban résztvevő
hallgatóinak körében régóta megfogalmazódott az igény, miszerint a fővárost szeretnék vasúti
közlekedéssel elérni. A vonaton kényelmesebben utazhatnának és kellemesebb környezetben
készülhetnének az előadásokra és vizsgákra is .
A városból Pécs irányába csupán lassú, a kor követelményeinek nem megfelelő
vonatközlekedés biztosított . Ennek megfelelően a járatok kihasználtsága kifejezetten
alacsony .

Kérdezem tisztelt miniszter urat :

-mi az akadálya annak, hogy gyors és korszerű kocsikkal indítsanak közvetlen járatokat
Mohács-Pécs között olyan menetrenddel, ami a Pécs-Budapest IC járatokhoz közvetlenül
csatlakozhatna?

Várom megtisztelő válaszát!
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